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Styrelsemöte EHF        
Torsdag den 13 mars 2025 

 

Deltagare: 
Andreas Hammar, Linnea Maurd, Linda Diktonius, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, 
Mats Berggren, Peter Wallin,  Anne-lie Glaad  
 
 
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

● Dagordningen för mötet fastställdes. 
● Till justerare för mötet valdes Peter Wallin 
● Föregående protokoll godkändes. 

 

Anteckningar 

  

 

Från föregående möte 
 
 Kansli 
 

● En spelare i P16 har sökt försäkringspengar för en skada, men försäkringsbolaget 
hittar inte spelaren i sitt register. Spelarlicensen saknas. Varför är kopplingen 
saknad till förbundet/idrottonline? Andreas är i kontakt med förbundet.  

● Avtalet med laget.se är förlängt 2 år. 
● Vår motion angående kostnad för domarutbildning är inskickad och godkänd. 

Denna tas upp på årsmötet med HF Mitt den 22 mars.  
● Ungdomsidrottsgalan i Enköping den 19/3, vi är nominerade för Parahandbollen.  
● P16 kommer spela ihop med Irsta under Irstablixten. Tillsammans blir det 3 lag. 
● Valberedningen har varit i kontakt med de som är för omval.Valberedningen 

medverkar på vårt nästa möte.  
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● De som ska avgå ansvarar för sina uppgifter till nästa person är på plats. Även 
arbete inför nästa säsong 

● Dam kommer ha tillgång till Conrad/Abelsson nästa säsong. De kommer även ha 
fortsatt tillgång till buss. 

● XPS- vi väljer att ha kvar detta till nästa säsong. Används av dam. 
● Intersport har pulsband i 10-pack. Ett förslag är att det köps in och användas till 

herr, dam och junior. Förslaget kommer från Dam. Andreas stämmer av med 
Conrad, har vi nytta av dessa? 

● Dam ska ha avslutningsmiddag den 11/4. Kan styrelsen gå in och sponsra? Dam ska 
återkomma med förslag på kostnad.  

● Hur gör vi med matcher när vi har dubbelarrangemang nästa säsong? Svårt att få till 
andra matcher i Idrottshuset. Allt kommer ta längre tid.  

● Dåligt med anmälningar till ledarkonferensen. 
● Maria Kiesbye kommer och deltar på ledarkonferensen och pratar om 

jubileumsfesten. 
 
 

 
Sponsring och bidrag 
 

● Victoriafonden, 2 års projekt för Parahandbollen. 
● Peter W tar kontakt med Lotta Karlström angående ev. bidrag, finns pengar att söka. 
● Grupp för sponsring avseende herrlaget startas upp under mars. 

 
 

 
 
Försäljning och ekonomi 

 
 

● Vi har 148 000 kr på företagskontot, 431 000 kr på lantbrukskontot, 400 000 kr på 
fasträntekontot. 

● Resultat för februari -191 000, resultat ackumulerat +214 000 kr   
● Bidrag för 65 plus- Peters förslag är att leta efter pensionärer som kan bidra i 

arrangörsgruppen inför säsongstart.  
● I slutet av april får vi de kommunala bidragen. 
● Pappersförsäljningen av Serla är snart avslutad, leverans inom kort. 
● Vinst från Ossis till Paralaget används till buss till Final-4 
● Peter Book skänkte sin vinst från lotteriet vid en seniormatch. Andreas ger honom 

återkopplingen att hans pengar går till bollar till våra ungdomar. 
● Vissa i seniorlagen får reseersättning under nästa säsong.  
● Vi bör ha en träff med en annan styrelse som har ett lag som gått upp i Allsvenskan, 

för att få en bild av vad vi ska tänka på som styrelse.  
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● Styrelsen föreslår att vi tar ut en kostnad på 495 kr för årsfesten. Kostnaden som 
blir utöver tar styrelsen. 

 
Arrangemang och tävling 

 
●  

 
Senior 
 

● På herr och damsidan är samtliga spelarsamtal avklarade. 
● Idrottspsykolog planeras för seniorsidan, detta för att skapa förutsättningar för att 

klara av att spela på seniornivå. SISU tar kostnaden.   
● Ny spelare för herr signar på lördag. Flera spelare som hört av sig och är 

intresserade av Enköping. 
● Viktor Berg Von Linde och Peter Wallin är med på Godmorgon Enköping inom kort. 
● Ett förslag är att Janne J tar Dam 3 och U till nästa säsong. 
● Anton och Jörgen fortsätter med herr nästa säsong. Ev en ledare till i denna 

ledartrupp.  
● Janne J föreslås ta Herr-U.  

 
 

Barn och Ungdom 
 

● Uppföljande möte från första mötet (som avser förra säsongen): 
A-lag- U16 herr ska ha möte inom kort 
Dam- U16 inväntar tränarstatus 

● 20 mars- yngre flickor uppföljningsmöte 
● 27 mars- yngre pojkar uppföljningsmöte 
● Herr J nästa säsong- EHF kan ha ett lag i serien och Irsta kan ha ett lag i serien men 

att de tränar tillsammans och kan spela i båda lagen. Eftersom vi har ett 
samarbetsavtal, men det fungerar ej på seniornivå. Hammar stämde av detta med 
Patrick på förbundet. Däremot kommer EHF inte ha ett lag i USM. Vill HJ spela USM 
får de spela med Irsta. Som max har vi 10 spelare i herrjunior nästa år. 

● Luckor av tränare F14-damjunior. Samtal har förts med Kent. Han vill inte ha 
huvudansvaret.  

● När det finns ett förslag på flick/damsidan vad det gäller lag, tränargrupper och 
ledare nästa säsong kommer alla spelare som är berörda samlas och få samma 
information samtidigt. Detta gäller blivande F16- dam. 

● Handbollsskolan- föräldramöte i samband med träning under april. Förslag 1 april.  
● SISU- möte med kommunen. “Få så många som möjligt att träna så länge som 

möjligt” . Det ska inte avgöras huruvida man kan idrotta eller inte pga kostnader. 
EHF ligger helt ok till vad det gäller kostnaden för våra spelare.Det som kostar är 
cuper och utbildningar. Vilket också alltid kan vara något man kan välja bort. I 
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undersökningen ingår inte de som slutat idrotta. Urvalet är bland de som 
fortfarande är aktiva. Det fångas alltså inte upp vad de anser om kostnader mm. 
Vad var orsaken till att de slutade? 

● Talang och utslagning- föreläsning som var väldigt intressant. Grupparbete mellan 
de olika föreningarna i Enköping. Man är överens om att du långt upp i åldrarna ska 
kunna hålla på med fler sporter. Det som ligger som förslag är ett nytt möte där 
man kommer överens om hur vi ska se på detta. Förhoppningsvis kommer 
kommunen bjuda in till detta uppföljningsmöte inom kort. 
 

 
 

Material 
 

● Merchvarorna är slut för denna gång. Otrolig åtgång. Mats ska försöka få till ett 
samarbete med Intersport så att de kan sälja våra merchvaror på plats i butik.. 

● Rebecka går ut med en förfrågan på Instagram vad man är intresserad av att köpa av 
merchvarorna.  

● Svarta eller vita strumpor vid seniormatch? Vid skydd måste vi tejpa. Därav ett 
problem när herr har vita strumpor. I Allsvenskan måste skyddet ha samma färg som 
strumpan. Ok att vi tittar på svarta strumpor till herr till nästa säsong. 

● Inför nästa säsong- vi måste få alla ledare att komma till materialmötet annars är det 
svårt att få till kedjan mellan lagen. 

● Gå igenom alla skåp med material gör vi onsdagen den 9/4 kl 17.00. minst en ledare 
per lag förväntas närvara. 

● Jubileumströja- förslag att ha en ledartröja som är långärmad, röd med 
jubileumslogga att ha vid bortamatcher.  

● Mats kollar upp olika förslag på jubileumströjor.  
 

 
Sociala medier 
 

● Uppsamling på de som skrivit kontrakt i seniorlagen inför nästa säsong. 
● Försöka få till lite fokus på de yngre lagen nu när seniorerna går på “ledighet”.  
● Utlottning av årskort i en tävling.  
● Försöka få till fler följare på Instagram, vilket går åt rätt håll.  
● Ett inlägg om årets matchvärdar ska göras så de uppmärksammas igen.  
● Förslagsvis lägger vi ut en auktion om en av matchtröjorna från herr.  
● Rebecka ansvarar för att ha koll på vår sociala media. Allt ska kommuniceras med 

henne innan det läggs ut.  
● Giphy- Rebecka och Hampus tar ett första möte angående detta. Herrarna får vara 

"testpiloter". 
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Utbildning 
 
Övrigt 
 
 

 
 

Ansvarig fika nästa möte 
 

● Linnea 
 

 
 
Kommande möten 
 

● 14/4 kl 18 Röda villa 
 
 

 
 
 

Sekreterare        Justerare     Ordförande 
 
Linnea Maurd      Peter Wallin    Andreas Hammar 
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Styrelsemöte EHF        
Torsdag den 13 mars 2025 


 


Deltagare: 
Andreas Hammar, Linnea Maurd, Linda Diktonius, Lena Wiklund, Rebecka Ahonen Salahov, 
Mats Berggren, Peter Wallin,  Anne-lie Glaad  
 
 
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 


● Dagordningen för mötet fastställdes. 
● Till justerare för mötet valdes Peter Wallin 
● Föregående protokoll godkändes. 


 


Anteckningar 


  


 


Från föregående möte 
 
 Kansli 
 


● En spelare i P16 har sökt försäkringspengar för en skada, men försäkringsbolaget 
hittar inte spelaren i sitt register. Spelarlicensen saknas. Varför är kopplingen 
saknad till förbundet/idrottonline? Andreas är i kontakt med förbundet.  


● Avtalet med laget.se är förlängt 2 år. 
● Vår motion angående kostnad för domarutbildning är inskickad och godkänd. 


Denna tas upp på årsmötet med HF Mitt den 22 mars.  
● Ungdomsidrottsgalan i Enköping den 19/3, vi är nominerade för Parahandbollen.  
● P16 kommer spela ihop med Irsta under Irstablixten. Tillsammans blir det 3 lag. 
● Valberedningen har varit i kontakt med de som är för omval.Valberedningen 


medverkar på vårt nästa möte.  
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● De som ska avgå ansvarar för sina uppgifter till nästa person är på plats. Även 
arbete inför nästa säsong 


● Dam kommer ha tillgång till Conrad/Abelsson nästa säsong. De kommer även ha 
fortsatt tillgång till buss. 


● XPS- vi väljer att ha kvar detta till nästa säsong. Används av dam. 
● Intersport har pulsband i 10-pack. Ett förslag är att det köps in och användas till 


herr, dam och junior. Förslaget kommer från Dam. Andreas stämmer av med 
Conrad, har vi nytta av dessa? 


● Dam ska ha avslutningsmiddag den 11/4. Kan styrelsen gå in och sponsra? Dam ska 
återkomma med förslag på kostnad.  


● Hur gör vi med matcher när vi har dubbelarrangemang nästa säsong? Svårt att få till 
andra matcher i Idrottshuset. Allt kommer ta längre tid.  


● Dåligt med anmälningar till ledarkonferensen. 
● Maria Kiesbye kommer och deltar på ledarkonferensen och pratar om 


jubileumsfesten. 
 
 


 
Sponsring och bidrag 
 


● Victoriafonden, 2 års projekt för Parahandbollen. 
● Peter W tar kontakt med Lotta Karlström angående ev. bidrag, finns pengar att söka. 
● Grupp för sponsring avseende herrlaget startas upp under mars. 


 
 


 
 
Försäljning och ekonomi 


 
 


● Vi har 148 000 kr på företagskontot, 431 000 kr på lantbrukskontot, 400 000 kr på 
fasträntekontot. 


● Resultat för februari -191 000, resultat ackumulerat +214 000 kr   
● Bidrag för 65 plus- Peters förslag är att leta efter pensionärer som kan bidra i 


arrangörsgruppen inför säsongstart.  
● I slutet av april får vi de kommunala bidragen. 
● Pappersförsäljningen av Serla är snart avslutad, leverans inom kort. 
● Vinst från Ossis till Paralaget används till buss till Final-4 
● Peter Book skänkte sin vinst från lotteriet vid en seniormatch. Andreas ger honom 


återkopplingen att hans pengar går till bollar till våra ungdomar. 
● Vissa i seniorlagen får reseersättning under nästa säsong.  
● Vi bör ha en träff med en annan styrelse som har ett lag som gått upp i Allsvenskan, 


för att få en bild av vad vi ska tänka på som styrelse.  
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● Styrelsen föreslår att vi tar ut en kostnad på 495 kr för årsfesten. Kostnaden som 
blir utöver tar styrelsen. 


 
Arrangemang och tävling 


 
●  


 
Senior 
 


● På herr och damsidan är samtliga spelarsamtal avklarade. 
● Idrottspsykolog planeras för seniorsidan, detta för att skapa förutsättningar för att 


klara av att spela på seniornivå. SISU tar kostnaden.   
● Ny spelare för herr signar på lördag. Flera spelare som hört av sig och är 


intresserade av Enköping. 
● Viktor Berg Von Linde och Peter Wallin är med på Godmorgon Enköping inom kort. 
● Ett förslag är att Janne J tar Dam 3 och U till nästa säsong. 
● Anton och Jörgen fortsätter med herr nästa säsong. Ev en ledare till i denna 


ledartrupp.  
● Janne J föreslås ta Herr-U.  


 
 


Barn och Ungdom 
 


● Uppföljande möte från första mötet (som avser förra säsongen): 
A-lag- U16 herr ska ha möte inom kort 
Dam- U16 inväntar tränarstatus 


● 20 mars- yngre flickor uppföljningsmöte 
● 27 mars- yngre pojkar uppföljningsmöte 
● Herr J nästa säsong- EHF kan ha ett lag i serien och Irsta kan ha ett lag i serien men 


att de tränar tillsammans och kan spela i båda lagen. Eftersom vi har ett 
samarbetsavtal, men det fungerar ej på seniornivå. Hammar stämde av detta med 
Patrick på förbundet. Däremot kommer EHF inte ha ett lag i USM. Vill HJ spela USM 
får de spela med Irsta. Som max har vi 10 spelare i herrjunior nästa år. 


● Luckor av tränare F14-damjunior. Samtal har förts med Kent. Han vill inte ha 
huvudansvaret.  


● När det finns ett förslag på flick/damsidan vad det gäller lag, tränargrupper och 
ledare nästa säsong kommer alla spelare som är berörda samlas och få samma 
information samtidigt. Detta gäller blivande F16- dam. 


● Handbollsskolan- föräldramöte i samband med träning under april. Förslag 1 april.  
● SISU- möte med kommunen. “Få så många som möjligt att träna så länge som 


möjligt” . Det ska inte avgöras huruvida man kan idrotta eller inte pga kostnader. 
EHF ligger helt ok till vad det gäller kostnaden för våra spelare.Det som kostar är 
cuper och utbildningar. Vilket också alltid kan vara något man kan välja bort. I 
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undersökningen ingår inte de som slutat idrotta. Urvalet är bland de som 
fortfarande är aktiva. Det fångas alltså inte upp vad de anser om kostnader mm. 
Vad var orsaken till att de slutade? 


● Talang och utslagning- föreläsning som var väldigt intressant. Grupparbete mellan 
de olika föreningarna i Enköping. Man är överens om att du långt upp i åldrarna ska 
kunna hålla på med fler sporter. Det som ligger som förslag är ett nytt möte där 
man kommer överens om hur vi ska se på detta. Förhoppningsvis kommer 
kommunen bjuda in till detta uppföljningsmöte inom kort. 
 


 
 


Material 
 


● Merchvarorna är slut för denna gång. Otrolig åtgång. Mats ska försöka få till ett 
samarbete med Intersport så att de kan sälja våra merchvaror på plats i butik.. 


● Rebecka går ut med en förfrågan på Instagram vad man är intresserad av att köpa av 
merchvarorna.  


● Svarta eller vita strumpor vid seniormatch? Vid skydd måste vi tejpa. Därav ett 
problem när herr har vita strumpor. I Allsvenskan måste skyddet ha samma färg som 
strumpan. Ok att vi tittar på svarta strumpor till herr till nästa säsong. 


● Inför nästa säsong- vi måste få alla ledare att komma till materialmötet annars är det 
svårt att få till kedjan mellan lagen. 


● Gå igenom alla skåp med material gör vi onsdagen den 9/4 kl 17.00. minst en ledare 
per lag förväntas närvara. 


● Jubileumströja- förslag att ha en ledartröja som är långärmad, röd med 
jubileumslogga att ha vid bortamatcher.  


● Mats kollar upp olika förslag på jubileumströjor.  
 


 
Sociala medier 
 


● Uppsamling på de som skrivit kontrakt i seniorlagen inför nästa säsong. 
● Försöka få till lite fokus på de yngre lagen nu när seniorerna går på “ledighet”.  
● Utlottning av årskort i en tävling.  
● Försöka få till fler följare på Instagram, vilket går åt rätt håll.  
● Ett inlägg om årets matchvärdar ska göras så de uppmärksammas igen.  
● Förslagsvis lägger vi ut en auktion om en av matchtröjorna från herr.  
● Rebecka ansvarar för att ha koll på vår sociala media. Allt ska kommuniceras med 


henne innan det läggs ut.  
● Giphy- Rebecka och Hampus tar ett första möte angående detta. Herrarna får vara 


"testpiloter". 
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Utbildning 
 
Övrigt 
 
 


 
 


Ansvarig fika nästa möte 
 


● Linnea 
 


 
 
Kommande möten 
 


● 14/4 kl 18 Röda villa 
 
 


 
 
 


Sekreterare        Justerare     Ordförande 
 
Linnea Maurd      Peter Wallin    Andreas Hammar 
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